
Rada Miejska w Solcu Kujawskim 

 

Protokół nr XXVII/21 

XXVII sesja RM w dniu 16 kwietnia 2021 r.  

Obrady rozpoczęto 16 kwietnia 2021 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 15:23 tego samego 

dnia. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 15 Radnych. 

Obecni: 

1. Andrzej Bąbka  

2. Grażyna Bieniek 

3. Dariusz Chojnacki 

4. Bartłomiej Czaki 

5. Mariusz Damrat 

6. Agnieszka Dorawa 

7. Justyna Gapska 

8. Beata Kołota 

9. Adam Michalak 

10. Tomasz Pacek 

11. Szymon Raczyński 

12. Tomasz Rudny 

13. Tadeusz Szczepański 

14. Marzanna Szewczyk 

15. Alicja Żaguń 

Lista obecności Radnych stanowi - zał. 1 do niniejszego protokołu. 

Lista obecności zaproszonych gości stanowi – zał. 2 do niniejszego protokołu.  

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do zaproponowanego porządku obrad ? 

Radni nie zgłosili. 

B. Czaki – Przewodniczący RM - zaproponował wprowadzenie dodatkowego projektu 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Solca Kujawskiego, w 

związku ze skargą przesłaną przez Samorządowego Kolegium Odwoławcze w Bydgoszczy w 

dniu 6.04.21 r. do rozpatrzenia wg właściwości przez Radę Miejską. Skarga została 

przekazana do rozpatrzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, która po analizie skargi i 

wysłuchaniu Burmistrza oraz Kierownika Biura Planowania Przestrzennego  na posiedzeniu 



w dniu 12.04 przygotowała stosowny projekt uchwały, który na dzisiejszej sesji zostanie 

poddany pod obrady, a szczegółowo projekt przedstawi Szymon Raczyński Przewodniczący 

K. Skarg, Wniosków i Petycji. Zaproponował, aby ww. projekt uchwały znalazł się w pkt 9 

porządku obrad.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem zmienionego porządku 

obrad ?  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon 

Raczyński, Tomasz Rudny, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

 

Zmieniony porządek obrad XXVII sesji stanowi - zał. nr 3 do protokołu.  

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Solec Kujawski na 2021 rok. 

 

A.Kowalska – Skarbnik Gminy Solec Kujawski – przedstawiła ww. projekt uchwały.   

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Czy są uwagi do ww. projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy 

Solec Kujawski na 2021 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 



Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon 

Raczyński, Tomasz Rudny, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

 

Uchwała Nr XXVII/229/21 RM została podjęta jednogłośnie (zał. nr 4). 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Solec 

Kujawski na lata 2021 – 2024. 

 

A.Kowalska – Skarbnik Gminy Solec Kujawski – przedstawiła ww. projekt uchwały.   

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Czy są uwagi do ww. projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Solec Kujawski na lata 2021 – 2024.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon 

Raczyński, Tomasz Rudny, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

 

Uchwała Nr XXVII/230/21 RM została podjęta jednogłośnie (zał. nr 5). 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie szczegółowych zasad i trybu 

udzielania ulg w spłacie należności pieniężnych o charakterze cywilnoprawnych, 

przypadających Gminie Solec Kujawski lub jej jednostkom podległym oraz warunków 

dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie 

pomoc publiczną. 



B. Białkowska – Z-ca Burmistrza Solca Kujawskiego – przedstawiła ww. projekt uchwały.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Czy są uwagi do ww. projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

szczegółowych zasad i trybu udzielania ulg w spłacie należności pieniężnych o charakterze 

cywilnoprawnych, przypadających Gminie Solec Kujawski lub jej jednostkom podległym 

oraz warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić 

będzie pomoc publiczną.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon 

Raczyński, Tomasz Rudny, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

 

Uchwała Nr XXVII/231/21 RM została podjęta jednogłośnie (zał. nr 6). 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia przez Gminę Solec Kujawski do zasobów dróg 

gminnych, dróg poprzecznych, dojazdowych, łączących odcinki dróg lokalnych 

realizowanych przez Generalną Dyrekcję Dróg Krajowych i Autostrad w ramach 

budowy drogi ekspresowej S 10. 

B. Białkowska – Z-ca Burmistrza Solca Kujawskiego – przedstawiła ww. projekt uchwały.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Czy są uwagi do ww. projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli uwag. 

 

 



Głosowano w sprawie: 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia przez Gminę Solec 

Kujawski do zasobów dróg gminnych, dróg poprzecznych, dojazdowych, łączących odcinki 

dróg lokalnych realizowanych przez Generalną Dyrekcję Dróg Krajowych i Autostrad w 

ramach budowy drogi ekspresowej S 10. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon 

Raczyński, Tomasz Rudny, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

 

Uchwała nr XXVII/232/2021 została podjęta jednogłośnie (zał. nr 7). 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Gminnego Programu Profilaktyki 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Gminy Solec Kujawski na rok 2021. 

 

I.Konaszewska – Z-ca Dyrektora MGOPS – przedstawiła ww. projekt uchwały.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Czy są uwagi do ww. projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Podjęcie uchwały zmiany Gminnego Programu 

Profilaktyki Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Gminy Solec Kujawski na rok 

2021.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

 



Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Adam Michalak, Szymon Raczyński, 

Tomasz Rudny, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Pacek. 

 

Z uwagi na problemy techniczne programu e-sesja głosu w ww. punkcie nie miał możliwości 

zabrać Radny Tomasz Pacek, który taką chęć zgłosił. Radny stwierdził, że zajmie głos przy 

kolejnej zmianie uchwały w sprawie zmiany Gminnego Programu Profilaktyki 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Gminy Solec Kujawski na rok 2021, jeśli 

takowa będzie poddana pod głosowanie na którejś z kolei sesji RM.  

  

Uchwała nr XXVII/233/2021 została przyjęta (zał. nr 8). 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii dla Gminy Solec Kujawski na rok 2021. 

 

I.Konaszewska – Z-ca Dyrektora MGOPS – przedstawiła ww. projekt uchwały.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Czy są uwagi do ww. projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Solec Kujawski na rok 2021.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon 



Raczyński, Tomasz Rudny, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

 

Uchwała nr XXVII/234/2021 została podjęta jednogłośnie (zał. nr 9). 

9. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Solca 

Kujawskiego. 

 

Szymon Raczyński – Przewodniczący K. Skarg, Wniosków i Petycji – przedstawił ww. 

projekt uchwały.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Czy są uwagi do ww. projektu uchwały ?  

Radny Adam Michalak – zwrócił uwagę, że Skarżący od czterech miesięcy nie może 

załatwić swojej sprawy w Urzędzie, stąd można zrozumieć jego rozgoryczenie. Zaapelował, 

aby w przyszłości wykazać się elastycznością, dozą empatii, żeby na przyszłość nie było 

takich problemów. Radny zwrócił się z pytaniem czy w sprawach, w których wiadomo, że 

wniosek czy decyzja  będzie negatywna, to czy trzeba te wszystkie procedury poruszać ? Czy 

ustawodawca nakazuje wysyłanie np. do sąsiadów informacji, jeśli wiadomo z góry, że 

wniosek będzie rozpatrzony negatywnie, bo nie spełnia wielu czynników.  

Odpowiedzi udzieliła B. Białkowska – Zastępca Burmistrza Solca Kujawskiego 

informując, że procedura postepowania musi zostać przeprowadzona od początku do końca. 

Nie można pozwolić sobie na to, aby nie konsultować w tym np. przypadku dot. wydania 

decyzji o warunkach zabudowy z sąsiadami. Byłoby to naruszenie przepisów prawa. Cały 

proces wydania decyzji przedłużają wszelkiego rodzaju uzgodnienia z innymi instytucjami.  

Na odpowiedź Pani B. Białkowskiej ponownie zareagował Radny Adam Michalak. 

Pani Barbara Białkowska dodała, że pracownik Urzędu Pani Iwona Konopa dołożyła 

wszelkich starań i postąpiła zgodnie z procedurą, tego okresu nie można było skrócić z uwagi 

na potrzebne uzgodnienia i powiadomienia.   

Głos w tej sprawie zabrała również T. Substyk – Burmistrza Solca Kujawskiego 

wyjaśniając, że procedury trwają jeszcze dłużej, bo rok i dwa. Podała przykład dot. wydania 

warunków zabudowy dla właściciela działki chcącego zbudować budynek jednorodzinny. 

Wdrażana jest wówczas cała procedura, trzeba powiadomić sąsiadów, gdzie okazuje się np., 



że obok tej działki jest inna, gdzie nie są unormowane sprawy sądowe czy spadkowe. 

Ustalanie warunków zabudowy jest skomplikowaną procedurą.  

Innych uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Burmistrza Solca Kujawskiego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon 

Raczyński, Tomasz Rudny, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

 

Uchwała nr XXVII/235/2021 została podjęta jednogłośnie (zał. nr 10). 

10. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w 

Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Miasta i Gminy Solec Kujawski 

na lata 2016 – 2026. 

 

W. Nyc – przewodnicząca Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy 

w Rodzinie przy MGOPS – przedstawiła ww. sprawozdanie.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego sprawozdania ?  

Radni nie zgłosili.  

 

11. Sprawozdanie Burmistrza Solca Kujawskiego z realizacji „Rocznego Programu 

Współpracy Gminy Solec Kujawski z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, 

o których mowa w art. 3 ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie na rok 2020”. 

 



J. Żebrowska – Dudek – Dyrektor WSO – przedstawiła ww. sprawozdanie.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Czy są uwagi do przedstawionego sprawozdania ?  

Radny Adam Michalak – zwrócił się z pytaniem na jakiej zasadzie jest dokonywany podział 

środków np. na rozwój sportu, na upowszechnianie kultury oraz jakie kryteria są brane pod 

uwagę.   

J. Żebrowska – Dudek – Dyrektor WSO – odpowiedziała, że Gmina zwraca się z prośbą do  

organizacji pozarządowych o przesłanie swoich planów pracy na rok następny, ze 

wskazaniem przybliżonej kwoty realizacji tych zadań. Na tej podstawie jest dokonywany 

podział na poszczególne paragrafy w budżecie Gminy i taki projekt planu jest wprowadzany. 

Często też z uwagi na ograniczenia finansowe jest on modyfikowany.  

 

Radny Adam Michalak – zapytał, czy prognozowanie, o którym mowa jest właściwe, 

ponieważ np. Radny, prowadząc swój klub sportowy,  sezon zaczyna w październiku, a 

kończy w marcu i nie jest w stanie powiedzieć co się wydarzy w następnym roku, bo ten 

sezon dopiero zaczyna. Nigdy zatem nie będzie miał możliwości skorzystania ze środków na 

rozwój sportu. Może tak jak to robią inne miasta, należałoby ustalić kwotę dla klubu, który 

awansuje i miasto dotuje wtedy ten klub. Byłoby to zasadne wziąć pod uwagę.  

T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego – odpowiedziała, że rozumie zasadność 

wypowiedzi Radnego Adama Michalaka, jednak Gmina musi ogłaszać konkursy. Musimy 

takie rozwiązanie sprawdzić pod względem prawnym, czy Gmina może rezerwować kwotę na 

klub z okazji jego awansu. Nie wiadomo też czy łatwe będzie do określenia ile np. klubów 

sportowych awansuje w danym roku. Do 15.10 każdego roku składane są propozycje do 

budżetu na rok następny, który do końca roku musimy uchwalić. Czy można przyznawać 

środki bez konkursu czy bardziej w ramach nagród, to jest sprawa do rozstrzygnięcia.    

J. Żebrowska – Dudek – Dyrektor WSO – dodała, że dla Gminy kluczowy jest rok 

budżetowy, drugą rzeczą, która Gminę ogranicza to fakt, że program współpracy z 

organizacjami pozarządowymi uchwalany jest tylko na rok. Ustawa o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie daje możliwość uchwalania wieloletnich programów 

współpracy z organizacjami na 2, 3 lata. W naszej Gminie jednak nigdy nie było inicjatywy 

ze strony organizacji pozarządowych, ażeby spróbować raz uchwalić wieloletni program 

współpracy na 2, 3 lata co dałoby też możliwość zarezerwowania środków finansowych na 



lata następne. Dodała, że często organizacje pozarządowe korzystają ze wsparcia finansowego 

w ramach trybu pozakonkursowego i zwracają się w ciągu roku o przeprowadzenie zadania, 

tu jednak ustawa ogranicza wysokość przyznania środków finansowych do 10.000 zł. Pisząc 

wniosek o dofinansowanie należy też przewidzieć szereg zadań do realizacji i po to jest ten 

kosztorys, że trzeba wskazać kwotę realizacji poszczególnych zadań. Istnieje zawsze 

możliwość aneksowania umowy w trakcie realizacji zadania. Ponadto organizacje 

pozarządowe, jeśli nie wykorzystują całej kwoty przyznanego dofinansowania, mogą te 

środki zwrócić do budżetu Gminy, taka możliwość istnieje. Zaapelowała do organizacji 

pozarządowych o spróbowanie uchwalenia wieloletniego programu współpracy albo 

organizacje, które składają wnioski na realizacje tych zadań, żeby bardziej przyłożyły się do 

kosztorysu i wskazały szerszy zakres zadań.  

 

12. Wolne głosy i wnioski. 

 

Zgłoszono wnioski dot.:  

Radny Adam Michalak – uporządkowania opustoszałego zabudowania na terenie 

Wypalenisk. Radny podziękował za wyjaśnienia dot. jawności posiedzeń komisji rady gminy. 

Radny oczekiwał jednak krótkiej odpowiedzi czy Statut Gminy Solec Kujawski określa udział 

mieszkańców na posiedzenia komisji czy nie, a otrzymał obszerne wyjaśnienia prawnika.  

Odpowiedzi na wniosek Radnego Adama Michalaka udzieliła B. Białkowska – Zastępca 

Burmistrza, dziękując za przekazywanie informacji o kolejnych miejscach dzikich 

wysypiskach. Wyjaśniła, że ww. teren nie należy do naszej Gminy, a do Miasta Bydgoszcz, 

zwrócimy się do nich w tej sprawie.  

Radny Andrzej Bąbka – przybliżonego terminu oddania do użytku konteneru, który został 

przeznaczony dla Zarządu Osiedla Leśnego podczas budowy galerii na Osiedlu Leśnym. 

Odpowiedzi na wniosek Radnego Andrzeja Bąbki udzieliła B. Białkowska – Zastępca 

Burmistrza, informują, że jest to na etapie pozwolenia na budowę, na dzień dzisiejszy nie 

można podać terminu. Jak będzie gotowe, to poinformujemy Radnych.   

Radny Adam Michalak – zaplanowania slipu służącego do zwodowania łodzi osób 

prywatnych, w związku z obecnie wykonywanymi pracami nad Wisłą. Jeśli tak, to w którym 

miejscu on powstanie.  



Kolejny wniosek dot. naprawienia boiska na terenie nad Wisłą, maszyny budowlane 

zniszczyły to boisko.  

Odpowiedzi udzieliła T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego, że Gmina zwróci się do 

firmy, która realizuje prace, żeby przywrócili do stanu pierwotnego to boisko. Utworzenie 

slipu dla łodzi może być trudne, ponieważ musi być utworzony dojazd do promu po skosie, 

wymaga to jednak sprawdzenia, a odpowiedzi udzieli Radnemu na następnej sesji.     

Radny Dariusz Chojnacki – postawienia koszy na śmieci przy nowo powstałej ścieżce 

rowerowej Otorowo – Solec Kujawski, podobna sytuacja jest na wale przeciwpowodziowym, 

gdzie udostępniono ścieżkę, też już jest zaśmiecany.   

 

Odpowiedzi udzieliła B. Białkowska – Zastępca Burmistrza Solca Kujawskiego – jak tylko 

ścieżka zostanie oddana do użytku, to będą montowane kosze na śmieci. Jeśli chodzi o wał 

przeciwpowodziowy, to nie należy on do Gminy, wystąpimy z odpowiednim wnioskiem do 

Wód Polskich. Jeśli wyrażą zgodę, to postawimy wzdłuż kilka koszy na śmieci.  

T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego – uzgodniła z Radnymi terminy spotkań dot. 

planów zagospodarowania przestrzennego terenów na Parku Przemysłowym oraz dot. drogi 

ekspresowej S10.  

Pani Burmistrz wyraziła zmartwienie o powielaniu nieprawdziwych informacji dot. budowy 

spalarni. Potwierdziła, że nie ma żadnych planów budowy spalarni, ani składowisk odpadów. 

Obowiązkiem Burmistrza jest dbanie o bezpieczeństwo mieszkańców i rozwój Gminy. 

Ustalono na 20.04.21 r. i 21.04.21 r. spotkania z Radnymi dot. ww. tematów. 

Pani Burmistrz poprosiła Pana Mirosława Gębskiego, przedstawiciela naszej Gminy w 

Zespole Doradczym Marszałka Województwa ds. rewitalizacji dróg wodnych, który 

reprezentuje naszą Gminę także w Radzie Rozwoju Obszarów Gospodarczego przy 

Pomorskiej Specjalnej Strefie Ekonomicznej, w Platformie Partnerstwa Publiczno – 

Prywatnego przy Ministerstwie Funduszy Polityki Regionalnej. Reprezentuje także 

Stowarzyszenie Droga Ekspresowa S10 o przedstawienie kilku informacji. 

Ponadto Pani Burmistrz dodała, że pracujemy nad strategicznymi dokumentami dla naszej 

Gminy, jest to ważne, bo wszystkie działania, które podejmujemy muszą być zawarte w 

Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego. Zachęciła Radnych do 

zapoznania się z ww. dokumentem. Pracujemy też nas Strategią Rozwoju naszej Gminy.  



B. Białkowska – Zastępca Burmistrza – przekazała informacje dot. uruchomienia 

masowego Punktu Szczepień w Ośrodku Sportu i Rekreacji. Fakt ten został zgłoszony do 

Wojewody Kujawsko – Pomorskiego. Punk Szczepień będzie zorganizowany przy ścisłej 

współpracy ze Spółką Solmed w Solcu Kujawskim, która prowadzi działalność publicznego 

zakładu opieki zdrowotnej przy ul. Powstańców 7. Na 49 zgłoszeń, które wpłynęły, 27 zostało 

przyjętych, w tym nasza Gmina i Koronowo z Powiatu Bydgoskiego. Po stronie Gminy leży 

przygotowanie pod względem technicznym pomieszczenia. O przedstawienie szczegółów 

poprosiła Panią M. Szalewską – Prezesa Spółki Solmed.  

M. Szalewska – Prezes Spółki Solmed – przestawiła informacje dot. przebiegu masowych 

szczepień przeciwko Covid - 19 w Spółce Solmed.    

M. Gębski – inspektor ds. rozwoju Gminy – przedstawił informacje dot. inwestycji 

strategicznych ważnych dla rozwoju naszej Gminy.  

13. Zamknięcie sesji. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – przypomniał Radnym o obowiązku złożenia oświadczeń 

majątkowych, podziękował Radnym, Pani Burmistrz wraz ze współpracownikami oraz 

zaproszonym gościom za udział w sesji i zamknął obrady sesji o godz. 15.23.  

 

 

                                                                                                                         Bartłomiej Czaki 

                                                                                                                           Przewodniczący 

                                                                                           Rady Miejskiej w Solcu Kujawskim 

  

 

Przygotował(a): Katarzyna Ciudzińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


